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تهيه طرح "کنترل آلودگي هوا" در شوراي شهر
رئيس کميسيون سلامت و محيط 
زيست شوراي شهر تهران از تهيه 
طرح "کنترل براي آلودگي هوا" در 
ش��وراي شهر خبر داد و گفت: حل 
مشکل آلودگي هواي تهران در بازه 
زماني کوتاه امکان پذير نخواهد بود. 
زهرا صدر اعظم نوري در گفتگو با 

پانا، با اش��اره به آلودگي هواي تهران اظهارداش��ت: آلودگي هواي 
تهران مش��کلي اس��ت که يک ش��به به وجود نيامده و طي سال ها 
به دليل نوع سياست ها و برنامه ها ايجاد شده است. در حال حاضر 
آلودگي هوا به مشکل بزرگ و پر مخاطره اي تبديل شده که بايد 
عوامل مختلف و دستگاه هاي متعددي براي کنترل آن مشارکت 
کنند تا اين مش��کل برطرف ش��ود ضمن اينکه حل آن نيز در بازه 
زماني کوتاه امکان پذير نخواهد بود. رئيس کميس��يون س��لامت و 
محيط زيست شوراي شهر تهران افزود: يکي از اصلي ترين عوامل 
دخيل در آلودگي هوا، منابع آلاينده متحرک از جمله خودرو و سوخت 
مصرفي آن است. براي اينکه آلودگي هوا کاهش يابد، بايد اقدامات 

کنترلي بر روي منبع آلودگي صورت بگيرد. 

تخريب شش هزار واحد مسکوني
 مددجويان در زلزله

مدي��رکل مس��کن کميته ام��داد با بيان اينکه ش��ش هزار واحد 
مسکوني مددجويان امداد در زلزله استان کرمانشاه دچار آسيب 
ش��ده، گفت: براي س��اخت منازل مددجويان با قرارگاه سازندگي 
تواف��ق مي کني��م. ابراهيم بازيان با اش��اره به حدود ۶ هزار منزل 
مددجويان کميته امداد در زلزله دچار آسيب شده، افزود: دو هزار 
واح��د تخري��ب کام��ل، دو هزار واحد بي��ن ۴۰ تا ۷۰ درصد و دو 
هزار واحد کمتر از ۴۰ درصد آسيب ديده است. مديرکل مسکن 
کميته امداد با بيان اينکه در مرحله اضطراري و اسکان موقت زلزله 
زدگان هستيم تاکيد کرد: در حال حاضر ارائه خدمات توانبخشي 
و روانشناسي به افراد متاثر از زلزله ادامه دارد تا زماني که شرايط 

براي آواربرداري و بازسازي واحدهاي مسکوني فراهم شود.

آتش سوزي گسترده در "منطقه حفاظت شده لوه"
مديرکل حفاظت محيط زيس��ت اس��تان گلس��تان از گس��ترش 
آتش س��وزي در منطقه حفاظت ش��ده لوه در حاش��يه پارک ملي 
گلستان خبر داد. به گزارش ايلنا، آتش سوزى گسترده اى از بامداد 
روز گذشته منطقه حفاظت شده لوه در حاشيه پارک ملى گلستان 
را ف��را گرفت��ه و عليرغم تلاش محيطبانان و نيروهاى مردمى تا 
اين لحظه مهار نش��ده اس��ت. امير عبدوس؛ مديرکل حفاظت 
محيط زيس��ت اس��تان گلس��تان در گفتگو با ايلنا درباره آخرين 
وضعيت اين آتش سوزي گفت: اين ششمين آتش سوزي است که 
در يکماه اخير در اين منطقه اتفاق افتاده است. مديرکل حفاظت 
محيط زيست استان گلستان خاطرنشان کرد: وسعت اين حادثه 
رو به افزايش است و با استاندار و مقامات نظامي هماهنگ کرديم 
ت��ا ني��رو و امکان��ات لازم را به منطقه ارس��ال کنند و تا زماني که 

هلي کوپتر به منطقه نرسد ما نمي توانيم آتش  را کنترل کنيم.

گردهمايي شهرداران ومديران شهري 
درهشتمين همايش شهرايده آل

شهرداران کشور همزمان با برگزاري هشتمين همايش و نمايشگاه 
شهر ايده آل و حضور سرمايه گذاران حوزه گردشگري، براي جذب 
س��رمايه گذاري در حوزه گردش��گري رقابت خواهند کرد.به گزارش 
روابط عمومي رويداد ، مهندس عاطفي دبير اجرايي هشتمين رويداد 
شهر ايده آل گفت :در اين همايش که همراه با برگزاري نمايشگاهي 
بزرگ از 1۰ تا 13 دي ماه در محل دائمي نمايشگاه هاي بين الملل 
کيش برپا مي ش��ود ش��هرداران سراس��ر کشور و سايرمتوليان حوزه 
مديريت شهري به تعامل و هم افزايي دراين باره خواهند پرداخت.

وي افزود :س��ازمان ميراث فرهنگي، صنايع دس��تي و گردش��گري 
کش��ور، س��ازمان پدافند غيرعامل، دبير خانه کلانشهرهاي کشور و 
استانداري تهران با حمايت و مشارکت خود و ايجاد تعامل و افزايش 
اثر بخشي در اين رويداد حضور خواهند داشت.عاطفي اظهارداشت 
:اتحاديه اتوبوسراني شهري کشورنيز ضمن حمايت معنوي از اين 
رويداد اعلام کرد :در صورت حضور ش��رکت هاي داخلي و خارجي 
س��ازنده اتوبوس و ميني بوس هاي برقي و ديزلي درون ش��هري در 
نمايشگاه، نسبت به ارزيابي کيفي و فني خودروها براي خريدهاي 
آتي مذاکره خواهد ش��د.به گفته وي ،نشس��ت هاي تخصصي حوزه 
پسماند و سازمان هاي پارکها و فضاي سبز نيز با حضور مديران عامل 
س��ازمانهاي مذکور از سراسرکش��ور همزمان با همايش و نمايشگاه 
شهر ايده آل برگزار خواهد شد.دبير اجرايي هشتمين رويداد شهر ايده 
آل تصريح کرد: شهرداريها و شوراهاي اسلامي شهرها در همايش و 
نمايشگاه امسال حضور پررنگي دارند و برنامه ريزي شده است تا همه 
مسئولين شهري حاضر در رويداد از نمايشگاه بازديد ويژه به عمل 
آورند.وي بيان کرد: با توجه به اس��تقبال گس��ترده شهرداريها از ارائه 
فرصت هاي سرمايه گذاري گردشگري به سرمايه گذاران در رويداد 
سال گذشته،کتاب ويژه فرصت هاي سرمايه گذاري حوزه گردشگري 
شهرداريهاي کشور چاپ و رونمايي گرديد.به گفته عاطفي ،يکي از 
نکات برجسته اين دوره از نمايشگاه حضور استارتاپ فناوريهاي نوين 
حوزه مديريت شهري و پارکهاي علم و فناوري و شرکت هاي دانش 
بنيان اين حوزه مي باشد تا از طريق اين رويداد ضمن آشنايي و آگاهي 
از تکنولوژيهاي نوين مديريت خدمات شهري و بهره مندي از اين 
فناوريها، با دغدغه هاي فناوران و استارتاپ هاي نوپاي دانش بنيان 
نيز آشنا شوند.وي خاطرنشان کرد:در همايش شهر ايده آل ،سخنراني 
و ارائه مقالات مختلف علمي، تحقيقاتي وکاربردي از سوي محققان 
و اساتيد دانشگاه در حوزه هاي تخصصي درآمدهاي پايدار شهري، 
س��رمايه گذاري در گردش��گري، فضاي سبز، پسماند، حمل و نقل و 

ترافيک، شهر هوشمند و پدافند غير عامل ارايه خواهد شد

اولين فيلتر شن گير سر چاهي شهر کرمان
 به بهره برداري رسيد

تجارت-استان کرمان:در راستاي اهداف مرتبط با اقتصاد مقاومتي، 
انجام فعاليتهاي نوآورانه و با هدف استفاده بهينه از منابع، امکانات و 
تاسيسات موجود و ظرفيت فکري کارشناسان در دستور کار شرکت 
قرار گرفت است.در اين راستا شن دهي که يکي از مشکلات موجود 
در زمينه بهره برداري از منابع زيرزميني به عمق بالا مي باشد، مورد 
توجه و بررس��ي همکاران امور آب و فاضلاب شهرس��تان کرمان 
قرار گرفت. در اين زمينه براي اولين بار استفاده از امکانات موجود 
مناس��ب ترين فيلتر ش��ني جهت جدا سازي شن هاي ريز و درشت 
موجود در آب در محل چاه شماره 8 امور آب کرمان واقع در کيلومتر 
11 جاده جوپاري طراحي و ساخته شده است.جدا سازي در سيستم 
فوق براساس قرارگيري فيلترهاي مقاومتي از جنس استيل ، نمدي 
و پارچه اي صورت گرفته که جداسازي کامل شن را از آب خروجي 
چاه ميسر مي سازد.پروژه فوق در آبان ماه جاري با حمايت کارشناسان 
بهره برداري امور آب کرمان، آقايان مهندسين سياري، حسني نيا، 
کرمي ، تقوي و با مديريت و پش��تيباني مهندس حميد اميني زاده 
مدير بهره برداري شرکت آبفا استان کرمان افتتاح گرديد.تداوم انجام 
فعاليت نوآور مشابه در سطح استان در چارچوب اهداف از پيش تعيين 

شده در سال 9۶ در دستور کار مسئولين شرکت قرار دارد.

پيشخوان

اجتماعی

اداره پايتخت با شهرفروشي امکان پذير نيستمتادون به تنهايي درمان اعتياد نيست90درصد ايرانيان کم تحرک هستند
معاون آموزش��ي وزير بهداش��ت و دبير 
س��تاد کنت��رل بيماري ه��اي غيرواگير 
وزارت بهداش��ت، درم��ان و آم��وزش 
پزش��کي گف��ت: 9۰ درصد ايرانيان کم 
تحرک هس��تند، 3۰ درصد فش��ار خون 

بالا و 25 درصد نيز چربي خون بالا دارند. باقر لاريجاني افزود: 
وزارت بهداشت از چند سال پيش با آمارگيري دقيق از وضعيت 
بيماري هاي غيرواگير در کش��ور، اطلس بيماري هاي غيرواگير 
را تهيه کرده اس��ت. وي گفت: از 29۰ بيماري ش��ناخته ش��ده در 
کشور، عوامل خطر ۶۰ بيماري در ايران رصد شده و آمار شيوع 
آن را در اختي��ار داري��م. چاقي، اضافه وزن، ديابت، فش��ار خون، 
چرب��ي خ��ون و کاهش فعاليت فيزيکي از مهمترين عوامل بروز 

بيماري هاي غيرواگير در ايران است.

معاون پيشگيري و درمان اعتياد سازمان 
بهزيستي کشور با تاکيد بر اهميت انتخاب 
نوع درمان اعتياد متناسب با نوع اختلال، 
ميزان مخدر مصرفي و ملاحظات فردي 
معتاد گفت: براساس منابع و پروتکل هاي 

درماني وزارت بهداشت، معتادان تزريقي، داراي مصرف سنگين 
ترياک يا هروئين و يا با سابقه چندين بار ترک ناموفق، بهتر است 
از »متادون« براي درمان نگهدارنده اعتياد استفاده کنند؛ بديهي 
اس��ت اگر اين افراد با »ش��ربت ترياک« يا داروي ديگري درمان 
ش��وند، احتمال عود بيش��تر خواهد بود. محسن روشن پژوه افزود: 
براساس شواهد معتادي که شدت اعتياد بيشتري دارد يعني مثلًا 
تزريقي است، متادون برايش مناسب تر است و شربت ترياک براي 

گروهي ديگر با ويژگي هاي ديگر موثرتر خواهد بود.

عضو مجمع نمايندگان اس��تان تهران 
با بيان اينکه ظرفيت تراکم فروشي در 
تهران از سال پيش پايان گرفته، گفت: 
اداره پايتخ��ت ب��دون پيدا کردن منابع 
پاي��دار امکان پذير نيس��ت. ابوالفضل 

سروش با اشاره به اينکه شهرداري تهران درحال حاضر داراي 
بدهي عجيبي اس��ت، گفت: ش��هرداري در حال حاضر نزديک 
ب��ه 3۰ ه��زار ميليارد تومان بدهکار اس��ت، ضمن اينکه بدهي 
شهرداري به پيمانکاران بزرگ، کوچک، کارگران و فروشندگان 
بوده و انباش��ت اين رقم ها بدهي عجيبي را براي ش��هرداري به 
وجود آورده است. اين نماينده مجلس با تاکيد بر اينکه نمي توان 
به شهرفروشي براي کسب درآمد بيشتر در شهرداري ادامه داد: 

بايد براي شهرداري منابع پايدار تعريف کرد.

اخــبار شـهرستان

حاشيه امني از نظر توليد انرژي برق در استان گيلان وجود دارد 

انعقاد تفاهم نامه همکاري سازمان منطقه آزادانزلي و سرمايه گذار خارجي به منظور احداث مجموعه کشتي سازي 

مهندس دلخواه: بيش از يک ميليون و نه صد هزار نفر 
از پايانه مرزي مهران تردد داشته اند

حضور اکيپ آبفا شهرستان بم در مناطق زلزله زده 

اجراي پروژه لند اسکيپ و ساماندهي حاشيه شمالي اروند صغير حدفاصل دو پل

تجارت-اس��تان ايلام:مهندس دلخواه مدير 
کل راهداري و حمل و نقل جاده اي از با بيان 
اين مطلب اظهار داشت : از اول ماه صفر تا روز 
23 آبان 9۶ بيش از يک ميليون و 983 هزار 
نفر از پايانه مرزي مهران تردد داشته اند . وي 
گف��ت : از اي��ن تعداد 9۷۰۰۰۰ هزار نفر خروج 
ايراني بوده که جهت ش��رکت در راهپيمايي 
بزرگ اربعين وارد کش��ور عراق ش��ده اند . وي 
افزود : در اين مدت 9۶۰۰۰۰ هزار ورود ايراني 
و ۴۷۰۰۰ نفر نيز از اتباع خارجي در اين پايانه 

تردد داشته اند.. وي خاطر نشان کرد : بيش 11 
هزار ناوگان حمل و نقل اتوبوس��ي از سراس��ر 
کش��ور به پايانه مرزي تردد داش��ته و در حال 
حاضر بيش از 13۰۰ دستگاه اتوبوس در پايانه 
برکت براي جابجايي زائران که به داخل کشور 
ورود مي کند وجود دارد . اضافه ميشود : بيش 
3۰ اکيب نظارتي راهداري و حمل و نقل جاده 
اي جهت تامين عبور و مرو خدمات رساني به 
زائران در محور هاي مختلف استان مستقر و 

بطور شبانه روزي در حال فعاليت هستند .

تجارت-اس��تان کرمان :پس از وقوع زلزله در 
مناطق غربي کشور و کرمانشاه،به منظور امداد 
رس��اني به اين مناطق يک اکيپ فني از ش��هر 
بم به تجهيزات به مناطق زلزله زده اعزام شد 
تا اين گروه ضمن امداد رساني ، نسبت به رفع 
مشکلات و ترميم شکستگي هاي به وجود آمده 
در شبکه آب شهرهاي زلزله زده اقدام کنند. در 

اين تصوير اکيپ آبفا بم در حال تعمير لوله چدن 
منطقه زلزله زده گيلانغرب مي باشند.

تجارت-استان خوزستان: مديرعامل و رئيس هيئت مديره سازمان منطقه آزاد 
اروند ، گفت : پروژه لند اسکيپ و ساماندهي حاشيه شمالي اروند صغير حدفاصل 
دو پل امام حسين )ع( و امام رضا )ع( انجام خواهد شد.اسمعيل زماني با اشاره به 
ساحل سازي اروند صغير ، اظهار کرد :عمليات تثبيت بدنه ساحل و فضاسازي 
شهري از حدفاصل پل امام حسين )ع( تا دهانه غربي رودخانه اروند صغير احداث 
مي ش��ود.وي افزود : اين پروژه با رويکرد حفظ محيط طبيعي ، بکر و س��ازگار با 
اقليم منطقه طراحي شده است که داراي مسير ويژه دوچرخه سواري ، باغ گياه 
شناسي ، باغ مشاهير بومي مينوشهر ، اسکله قايق سواري ، نشيمن هاي شهري 
، بازارچه صنايع دس��تي ، فضاهاي پذيرايي و ديگر فضاها و امکانات مورد نياز 
براي جذب و حضور شهروندان مينوشهر و همچنين گردشگران و توريست ها 
مي باشد.وي ادامه داد : طراحي اين پروژه براين اساس شکل گرفته تا ضمن در 
نظر گرفتن امنيت استفاده کنندگان و طراحي لبه رودخانه با تکنيک و متدهاي 
روز دنيا انجام ش��ده تا امکان اس��تفاده و ارتباط فيزيکي با آب برقرار ش��ود.زماني 
با اش��اره به سياس��ت گذاري هاي س��ازمان منطقه آزاد اروند در اين پروژه گفت : 
براين اساس در طراحي اين پروژه حداکثر استفاده از پتانسيل هاي بالقوه منطقه 
همچون استفاده از گياهان و درختان بومي ، باززنده سازي صنايع دستي منطقه 
، حفظ و احيا ارزش هاي فرهنگي و توس��عه اقتصادي بومي مد نظر قرار گرفته 
شده است.وي افزود : اين پروژه با اعتباري بالغ بر 335 ميليارد رالن انجام خواهد 
ش��د و پيش بيني مي ش��ود اين طرح در مدت زمان 18 ماهه به اتمام برس��د.وي 
ادامه داد : شرکت سابيرايران بعنوان پيمانکار اين پروژه مي باشد و نظارت اين 
طرح بر عهده شرکت مهندسين مشاور سازاب پردازان است.مديرعامل سازمان 
منطقه آزاد اروند با اش��اره به خصوصيات انجام اين پروژه ، گفت : با تکميل و 

بهره برداري از اين طرح آب جريان پيدا کرده و مش��کلات زيس��ت محيطي و 
کش��اورزي س��اکنين اطراف اين منطقه را برطرف خواهد کرد.وي هدف اصلي 
اجراي اين پروژه را جذب گردش��گر در منطقه دانس��ت و افزود: آن چيزي که 
اين طرح را متفاوت مي کند اين است که در ضلع شمالي ساحل اروند صغير از 
حدفاصل پل امام حس��ين )ع( تا پل امام رضا)ع( طراحي ش��هري اجرا مي ش��ود.

وي ادامه داد : طراحي ش��هري در اين پروژه به گونه ايي اجرا مي ش��ود که به 
جاي مس��ير تردد خودرويي ، مس��ير تردد عابرين پياده و لاين دوچرخه لحاظ 
ش��ده و براي آنکه مش��کل تردد وجود نداش��ته باشد مسيرهاي فرعي منتهي به 
اين محدوده در طرح ديده شده است.وي اظهار کرد : همچنين براي تسهيل در 
تردد ساکنين آن منطقه جاده ها از ضلع شمالي پل امام رضا)ع( تا دهانه غربي 
اروند صغير تکميل ، آسفالت و آماده سازي مي شود.وي تصريح کرد : همچنين 
در اين پروژه پارکينگ هاي خودرويي نيز براي سهولت در تردد مهمانان احداث 
خواهد شد.مديرعامل و رئيس هيئت مديره سازمان منطقه آزاد اروند ، با اشاره به 
دسترسي مهمانان و گردشگران به آب گفت: در مسير اين طرح براي دسترسي 
مردم ، گردش��گران و مهمانان محل هايي ديده ش��ده تا به آب دسترس��ي داشته 
باشند.وي از استفاده نيروي انساني بومي منطقه در اين پروژه خبرداد و افزود : 
در اين طرح از نيروهاي بومي آبادان و خرمش��هر اس��تفاده مي ش��ود و حداقل 5۰ 
نفر نيروي انس��اني مش��غول به فعاليت خواهند ش��د.مديرعامل و رئيس هيئت 
مديره سازمان منطقه آزاد اروند ،گفت: پروژه طراحي لند اسکيپ حاشيه شمالي 
رودخانه اروند صغير با هدف ايجاد پياده راهي تفرجگاهي و توريستي در آينده 

نزديک به مرحله اجرا گذاشته خواهد شد.

تجارت-استان گيلان_فرحي؛ به گزارش روابط 
عمومي ب��رق منطقه اي گيلان مهندس »عظيم 
بلبل آبادي« مدير عامل ش��رکت س��هامي برق 
منطق��ه اي گي��لان به بيان عملکرد ش��رکت در 
حوزه پدافند غيرعامل پرداخت.مهندس »عظيم 
بلبل آبادي« مدير عامل ش��رکت س��هامي برق 
منطق��ه اي گيلان و رئي��س کارگروه تخصصي 
انرژي و آب پدافند غيرعامل استان گيلان با بيان 
اينکه موضوع پدافند غيرعامل از اهميت خاصي 
برخوردار است، افزود: پدافند غيرعامل در حقيقت 
دفاع غيرنظامي است و به مجموعه اقداماتي گفته 
مي شود که بدون نياز به بکارگيري از جنگ افزار 
و با اجراي آن بتوانيم از وارد شدن خسارات مالي 
به تجهيزات و تاسيسات حياتي و حساس و تلفات 

انساني جلوگيري کنيم يا آن را به حداقل ممکن 
محدود بکنيم پدافند غيرعامل از اهميت خاصي 
برخوردار اس��ت و بايد براي هميش��ه در دس��تور 
کار تمامي دستگاهها و مسئولين از جمله صنعت 
برق گيلان و بالاخص ش��رکت برق منطقه اي 
گيلان قرار بگيرد.مدير عامل شرکت سهامي برق 
منطقه اي گيلان با بيان اينکه انرژي برق يکي 
از نيازهاي اوليه و اساس��ي مردم اس��ت، افزود: 
از ماموريتهاي اصلي ش��رکت تامين انرژي برق 
مطمئن و پايدار در سطح انتقال و فوق توزيع است 
که براي تامين اين انرژي ، شرکت از يک سري 
خطوط و پس��تهاي انتقال و فوق توزيع اس��تفاده 
مي کند. با توجه به اينکه حفاظت از تاسيس��ات و 
تجهيزات از جمله کارکردهاي پدافند غير عامل 

اس��ت، حفظ تاسيسات و تجهيزات شبکه انتقال 
برق بسيار مهم خواهد بود تا ما بتوانيم انرژي برق 
را بطور مستمر تحويل مردم بدهيم و کوچکترين 
خل��ل در اي��ن امر موجب به بار آوردن خس��ارات 
جب��ران ناپذي��ري خواهد ش��د. در نتيجه توجه به 
ضريب اطمينان سيستم و کاهش آسيب پذيري 
سيستم بايد براي هميشه مد نظر قرار بگيرد تا در 

ش��رايط هاي خاص و بحراني بتوانيم انرژي برق 
مطمئ��ن و پايدار مش��ترکين و مصرف کنندگان 
محت��رم را در س��طح انتقال و ف��وق توزيع تامين 
کنيم و آن را اس��تمرار ببخش��يم.رئيس کارگروه 
تخصص��ي انرژي و آب پدافند غيرعامل اس��تان 
گيلان به اقدامات اين کارگروه اشاره کرد و گفت: 
از مهمتري��ن اقدامات کارگروه تخصصي انرژي 
و آب پدافن��د غيرعامل اس��تان گيلان حمايت و 
گسترش مولدهاي مقياس کوچک و بکارگيري از 
پتانسيل انرژيهاي تجديدپذير خورشيدي و بادي 
به عنوان انرژيهاي جايگزين نيروگاههايي است 
که از س��وخت فسيلي استفاده مي کنند.مهندس 
عظيم بلبل آبادي با بيان اينکه ظرفيت منصوبه 
و نامي توليد انرژي برق در اس��تان گيلان 281۶ 

م��گاوات اس��ت، افزود: مي��زان توليد انرژي برق 
در اس��تان گيلان بيش��تر از مصرف استان است و 
حاشيه امني از نظر توليد انرژي برق در استان وجود 
دارد و جاي هيچگونه نگراني نيس��ت همچنين 
برنامه ريزي هايي براي ايجاد تاسيس��ات جديد 
براي ش��بکه هاي انتقال و فوق توزيع انجام شده 
که با پيگيريهاي انجام شده توسط شرکت، برخي 
از اين تاسيسات در سال جاري افتتاح و مورد بهره 
برداري قرار گرفته است و انشاء ا... تا پايان سال 
جاري يا اوايل س��ال آينده ش��اهد بهره برداري از 
پستهاي جديد به ميزان حدود 32۰ مگاولت آمپر 
در سطح استان گيلان خواهيم بود که تمامي اين 
اقدامات در راس��تاي تامين انرژي برق مطمئن و 

پايدار و پدافند غير عامل مي باشد.

گيلان_فرحي؛ به گزارش روابط عمومي و امور بين 
الملل س��ازمان منطقه آزاد انزلي به منظور تکميل 
زيرس��اخت هاي بندرکاس��پين به عنوان بزرگترين 
مجتم��ع بن��دري ايران در درياي خ��زر تفاهم نامه 
هم��کاري م��ا بي��ن س��ازمان منطق��ه آزاد انزلي و 
کنسرسيوم هلندي متشکل از سرمايه گذاران خارجي 
متخصص در صنعت کشتي سازي و تعميرات کشتي 
منعقد شد.مهندس رضا مسرور رييس هيات مديره 
و مديرعامل سازمان در مراسم انعقاد تفاهمنامه در 
خصوص اهميت اجراي اين پروژه اظهار داش��ت : 
با توجه به وس��عت 3۰۰ هکتاري حوضچه مجتمع 
بندرکاسپين يکي از موضوعات حائز اهميت ايجاد 

صنايع کشتي سازي و تعميرات کشتي بوده که جذب 
سرمايه گذاران و متخصصين خارجي در اين حوزه که 
از سابقه، توانمندي و دانش فني لازم برخوردار باشند 
يکي از اهداف سازمان بوده است.وي در ادامه با اشاره 
به توافقات حاصل شده در اين تفاهم نامه خاطرنشان 
ک��رد :2۰ هکت��ار از اراضي حوضچه مجتمع بندري 
کاسپين در اختيار شرکت سرمايه گذار قرار خواهد 
گرفت و شرکت سرمايه گذارهلندي در مدت 3 ماه 
طرح تجاري خود را به منطقه آزاد انزلي ارائه خواهد 
کرد و معتقديم ايجاد صنايع کشتي سازي در گيلان 
اهميت بسيار بالايي خواهد داشت و يکي از مهم ترين 
مراکز اشتغال زايي خواهد بود.در ادامه اين نشست 

آقاي ژاکوبس اي . سي ولز مديرعامل کنسرسيوم 
سرمايه گذاري و متخصص در حوزه کشتي سازي 
ضمن بيان مزيت هاي بندر کاسپين بيان کرد : سال 
گذشته سفري به منطقه آزاد انزلي و نشست مشترک 
با مديرعامل سازمان داشتم و سرعت تکميل بندر 

کاس��پين در يکس��ال گذشته و عزم سازمان منطقه 
آزاد انزلي در ايجاد زير س��اخت هاي بندري با بکار 
گيري ماش��ين آلات بروز من را ش��گفت زده کرد 
و پس از آش��نايي با برنامه ها و چش��م انداز س��ازمان 
منطقه آزاد انزلي و آغاز بکار پروژه هاي حائز اهميت 
در بخ��ش بندري توافقات لازم با س��ازمان منطقه 
آزاد انزلي انجام شد و بلافاصله پس از امضاي اين 
تفاهم نامه طراحي کارهاي مهندسي ، تکنولوژي و 
تعميرات��ي را آغ��از مي کنيم.وي در ادامه با بيان بکار 
گيري تکنولوژي جديد و منحصر به فرداز سوي اين 
کنسرسيوم در مجتمع بندر کاسپين براي نخستين 
ب��ار در ايران و تش��ريح توانمنديهاي اين مجموعه 

س��رمايه گذاري در س��اخت کشتي و احداث بنادر در 
کش��ورهاي مختلف دنيا افزود : با توجه به موقعيت 
جغرافيايي مناس��ب و قرار گرفتن در مس��ير کريدور 
ش��مال – جنوب ) نوس��تراک ( و آب خور بالاي اين 
بندر پيش بيني مي ش��ود که ش��اهد حضور گسترده 
و پر ترافيک کش��تي ها با س��ايز بالا و فعاليت هاي 
مختلف در مجتمع بندري کاس��پين باش��يم که اين 
امر علاقه مندي مجموعه ما را براي سرمايه گذاري 
در اين مجتمع بندري افزايش داد .در مراسم انعقاد 
تفاهمنامه مديران و معاونين اين س��ازمان و مشاور 
مجتمع بندري کاس��پين و مديران اين کنسرسيوم 

حضور داشتند .

گروه اجتماعي: اسفندماه سال گذشته بود 
ک��ه تلاش گروهي از نمايندگان مجلس 
براي انجام تحقيق و تفحص از شهرداري 
ته��ران در دوره مديريت قاليباف توس��ط 
اکثريت مجلس رد ش��د. رد ش��دن طرح 
تحقيق و تفحص از ش��هرداري تهران از 
همان ابتدا با حاشيه هايي همراه شد. برخي 
از نمايندگان از سياس��ي کاري شهردار آن 
روزه��اي ته��ران و لابي هاي او در صحن 
مجل��س صحبت کردن��د. با اين همه اين 
پايان کار نبود. ارديبهشت ماه سال جاري 
ب��ود که براي بار ديگر مصطفي کواکبيان 
نماين��ده تهران درباره تلاش مجدد براي 
انج��ام تحقيق و تفحص از دوره مديريت 

قاليباف در شهرداري تهران خبر داد.
مهرماه بود که مجددا زمزمه هاي تحقيق 
و تفحص از شهرداري تهران در رسانه ها 
مطرح ش��د. اين مرتبه ش��رايط با گذشته 
متف��اوت ب��ود. اگر پيش از اين تنها برخي 
نماين��دگان مجل��س بودند که خواس��تار 
تحقي��ق و تفح��ص از ش��هرداري تهران 
بودند، اين مرتبه و با آغاز به کار دور پنجم 
ش��وراي ش��هر پايتخت، اعضاي اصلاح 
طلب ش��وراي ش��هر تهران نيز به صف 
گروه هايي که خواهان اين موضوع بودند 
پيوس��تند. آبان ماه بود که مجيد فراهاني، 
رئيس کميته بودجه ش��وراي شهر تهران، 

ري و تجريش از احتمال بررسي موضوع 
تحقي��ق و تفح��ص از ش��هرداري تهران 
توس��ط نماين��دگان مجلس خب��ر داد. با 
اين همه آنطور که مش��خص اس��ت هنوز 
هم موانعي در مس��ير تحقيق و تفحص از 
ش��هرداري تهران وجود دارد، موانعي که 
هنوز هم ش��ائبه سياسي بودن درباره آنها 
مطرح مي شود.  در همين حال روز گذشته 
عضوکميس��يون ش��وراها و ام��ور داخلي 
مجلس شوراي اسلامي درباره امکان کليد 
خ��وردن دوباره طرح تحقيق و تفحص از 
شهرداري تهران گفت: نمي خواهند فساد 
و رانتي که در رابطه با شهرداري وجود دارد 
و همچنين بي مبالاتي ها هيچ کجا ثبت و 
منعکس شود. به همين دليل ابر، ماه و فلک 
و خورش��يد همه دست به دست هم دادند 
که تحقيق و تفحص از ش��هرداري نتيجه 
نداش��ته باشد. قاس��م ميرزايي نکو، عضو 
کميس��يون شوراها و امور داخلي مجلس 
ش��وراي اس��لامي در گفتگو با ايلنا گفت: 
هرجا که نظارت و ش��فافيت وجود نداشته 
باشد مسائل اين چنيني اتفاق خواهد افتاد. 
به نظر من ش��هرداري در دو دوره قبل به 
صورت کامل رها شده بود، يعني شهردار 
هر کار که مي خواس��ته انج��ام مي داده و 
ش��ورا هيچ نظارتي بر آن نداش��ته اس��ت. 
نماينده مردم دماوند در مجلس ش��وراي 

اسلامي با اشاره به طرح تحقيق و تفحص 
از ش��هرداري تهران که در اسفندماه سال 
گذشته در مجلس شوراي اسلامي رد شد، 
گفت: اين طرح را در مجلس کليد زديم اما 
با مسائلي روبرو شديم که به انحاي مختلف 
باعث شد؛ تحقيق و تفحص حذف شود. در 
ابتدا تصور مي کرديم اين مساله به خاطر 
کانديداتوري آقاي قاليباف است، اما پس 
از آنکه اطلاعات بيشتري به دست آورديم، 
احساس خود من اين بود که نمي خواهند 
فس��اد و رانتي که در رابطه با ش��هرداري 
وج��ود دارد و همچنين بي مبالاتي ها هيچ 
کجا ثبت و منعکس شود. به همين دليل 
ابر، ماه و فلک و خورش��يد همه دس��ت به 
دس��ت هم دادند که تحقيق و تفحص از 
ش��هرداري نتيجه نداشته باشد.  ميرزايي 
نکو در پاس��خ به سوالي درباره امکان کليد 
خ��وردن دوباره طرح تحقيق و تفحص از 
شهرداري گفت: قبل از تحقيق و تفحص 
از س��مت مجلس، خود ش��وراي شهر بايد 
اراده کرده و يک تيم کارشناسي به همراه 
مش��اوران حرفه اي، عملکرد هشت ساله 
گذشته شهرداري و شورا را بررسي کنند. 
اي��ن نماين��ده مجلس با تاکي��د بر اينکه 
اين بررس��ي باي��د در يک محدوده زماني 
مش��خص صورت بگي��رد، تصريح کرد: 
بررس��ي ها از عملکرد شهردار گذشته بايد 
ب��ه ط��ور دقيق صورت بگيرد، زيرا در غير 
اينصورت و با عدم شفاف سازي مشکلات 
ديگري ايجاد مي شود. اين مسئله در مورد 
دول��ت هم صدق مي کند، کاري که آقاي 
روحان��ي به صورت کامل انجام نداد، اين 
بود که مدارک دوران آقاي احمدي نژاد را 
مکتوب نکرد و در زمان مناظره ها مدام از 
او پرسيده مي شد که تا کي مي خواهد همه 
چيز را به دوران ايشان نسبت دهد، اين در 
حالي اس��ت که آقاي روحاني بايد مدارک 
دوران آق��اي احمدي ن��ژاد را به طور کامل 

مکتوب مي کرد. 

گـروه اجتماعـي: بي��ش از 1۰ روز از وقوع 
زمين لرزه ۷.3 ريش��تري در اس��تان هاي 
غربي کش��ور مي گ��ذرد. ط��ي روزهاي 
گذش��ته گروه ه��اي مختل��ف ام��دادي 
مشغول فعاليت هاي امدادرساني بودند. در 
کنار سازمان ها و نهادهاي رسمي امدادي 
مانن��د هلال احم��ر، گروه هاي مختلفي 
از جمعيت ه��اي خيري��ه و هنرمن��دان و 
ورزش��کاران شناخته شده کشور نيز براي 
کمک رساني به مردم آسيب ديده از زلزله 
راهي منطقه شدند. در همين حال سازمان 
پزش��کي قانوني آخرين آمار تلفات زلزله 
کرمانشاه را ۴۴۴ نفر اعلام کرد و دو نفر از 
اين افراد هنوز مجهول الهويه هس��تند. به 
گزارش خبرگزاري ها، با تعيين هويت جسد 
۶ نفر ديگر از حادثه زلزله کرمانشاه تعداد 
اجس��اد شناس��ايي شده به ۴۴۴ نفر رسيد. 
5 نفر از اين اجس��اد مربوط به کرند و يک 
نفر ديگر نيز مربوط به سرپل ذهاب است. 
همچني��ن از جانباختگان مجهول الهويه 
نمونه DNA براي آزمايش ژنتيک برداشته 
شده است. طي روزهاي گذشته چادرهاي 
ام��دادي و کانکس هاي��ي براي اس��کان 
موق��ت زلزله زدگان منطقه در نظر گرفته 
شده است. هرچند گزارش هاي ميداني تا 
اندازه اي نش��ان دهنده اين موضوع است 
ک��ه عمليات هاي امدادي و توزيع اقلام و 
چادرها بين آس��يب ديده گان اين حادثه تا 
اندازه خوبي انجام ش��ده است. با اين همه 
بارندگي هاي صورت گرفته طي چند روز 
گذش��ته در منطقه موجب ش��ده تا ادامه 
عمليات هاي امدادي و آغاز بازس��ازي در 
اين منطقه با سرعت بيشتري انجام شود.  
در همي��ن حال روز گذش��ته رئيس مرکز 
اطلاع��ات و کنترل ترافيک پليس راهور 
ناجا با اشاره به احتمال بارش مجدد باران 
در مناط��ق زلزل��ه زده، از لغو ممنوعيت ها 
تردد به اين مناطق خبر داد. سرهنگ نادر 
رحماني در گفتگو با تسنيم، با اشاره به اعلام 

لغو ممنوعيت تردد خودروهاي سواري در 
دو محور کرمانش��اه به اس��لام آباد غرب و 
ثلاث باباجاني اظهار کرد: به دنبال عادي 
ش��دن تردد در مس��ير مناطق زلزله زده، از 
صبح روز چهارشنبه ممنوعيت هاي قبلي 
ب��راي تردد خودروهاي ش��خصي در اين 
مناط��ق لغو ش��د. در همي��ن حال پيش از 
اين محمدباقر نوبخت، س��خنگوي دولت 
ب��ا بي��ان اينکه هيات دول��ت ۶59 ميليارد 
توم��ان ب��راي تس��هيلات و 281 ميليارد 
تومان به عنوان کمک بلاعوض به زلزله 
زدگان کرمانشاه را تصويب کرده، گفت: به 
خانواده هايي که نياز به احداث و بازسازي 
خانه دارند، در روستاها 25 ميليون و شهرها 
35 ميليون تومان وام تعلق مي گيرد. وي 
افزود: 5 ميليون تومان نيز به روس��تاييان 
و ۶ ميلي��ون توم��ان هم به شهرنش��ينان 
کم��ک بلاعوض پرداخت خواهد ش��د و 
خانواده هايي که نياز به مرمت خانه دارند، 
ه��م 12 ميلي��ون توم��ان وام و 2 ميليون 
توم��ان کمک بلاعوض دريافت مي کنند. 
نوبخ��ت تاکيد کرد: کس��اني که به خريد 
ل��وازم خانه احتياج دارند، 3 ميليون تومان 
وام و 2 ميلي��ون توم��ان کمک بلاعوض 
درياف��ت مي کنند و براي اس��کان موقت 
خانواده ها، در روس��تاها 3 ميليون تومان و 
در شهرها 5 ميليون تومان کمک بلاعوض 

پرداخت مي شود. مدتي قبل نيز محمدرضا 
حس��ين زاده رئي��س ش��وراي هماهنگي 
بانک هاي دولتي از آغاز تشکيل پرونده به 
منظور پرداخت تسهيلات 5 تا 1۰ ميليون 
توماني به زلزله زدگان خبر داده گفته بود: 
وام ه��اي 5 ت��ا 1۰ ميلي��ون توماني و انواع 
مختلفي از تسهيلات قرض الحسنه را براي 
زلزل��ه زدگان مناطق غرب کش��ور در نظر 
گرفته ايم. وي با بيان اينکه همه همکاران 
شبکه بانکي به طور کامل در شعب مختلف 
بانک ها در مناطق زلزله زده حاضر خواهند 
ب��ود، اعلام کرد ک��ه افراد مي توانند از روز 
ش��نبه 2۷ آبان ماه براي تش��کيل پرونده 
دريافت تس��هيلات به بانک هاي مختلف 
مراجعه کنند. با اين همه روز گذشته نماينده 
مردم کرمانش��اه در مجلس گفت: ميزان 
وام هاي اختص��اص يافته به زلزله زدگان 
کاف��ي نيس��ت و بايد مي��زان آن افزايش 
يابد. به گزارش ايلنا، عبدالرضا مصري در 
نشست مديريت بحران سرپل ذهاب اظهار 
داشت: حضور اعضاي کميسيون برنامه و 
بودجه در مناطق زلزله زده تاثير مس��تقيم 
در ايجاد گش��ايش بيشتر براي مسوولان 
و مردم خواهد داش��ت. وي افزود: اولويت 
کمک ها با مردم آس��يب ديده اس��ت و بايد 
ابتدا مش��کل آن ها حل ش��ود و س��پس به 

ادارات دولتي پرداخت.

انتقاد يک نماينده مجلس از وضعيت نظارت بر مديريت شهري

تلاش بي نتيجه براي تفحص از شهرداري تهران
نماينده مردم کرمانشاه مطرح کرد؛

وام هاي اختصاص يافته به زلزله زدگان کافي نيست


